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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 26 februari 2019 

 

OPENBARE ZITTING  

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 28 januari 2019 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om het proces-verbaal van de gemeenteraadszitting van 28 

januari 2019  goed te keuren. 

2. Vaststelling van het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om cfr. artikel 38 van het Decreet over het Lokaal Bestuur een 

nieuw huishoudelijk reglement voor de gemeenteraad vast te stellen. 

 

Artikel 38 van het Decreet over het Lokaal Bestuur luidt als volgt  : 

 

De gemeenteraad stelt bij de aanvang van de zittingsperiode een huishoudelijk reglement vast waarin 

aanvullende maatregelen worden opgenomen voor de werking van de raad en waarin minstens 

bepalingen worden opgenomen over : 

1° de vergaderingen waarvoor presentiegeld wordt verleend, het bedrag van het presentiegeld 

en de nadere regels voor de eventuele terugbetaling van specifieke kosten die verband 

houden met de uitoefening van het mandaat van gemeenteraadslid of lid van het college van 

burgemeester en schepenen; 

2° de wijze van verzending van de oproeping en de terbeschikkingstelling van het dossier aan de 

gemeenteraadsleden, alsook de wijze waarop de algemeen directeur of de door hem 

aangewezen personeelsleden, aan de raadsleden die erom verzoeken, technische inlichtingen 

verstrekken over die stukken; 

3° de wijze waarop de plaats, de dag, het tijdstip en de agenda van de vergaderingen van de 

gemeenteraad openbaar worden gemaakt;. 

4° de voorwaarden voor het inzagerecht en het recht van afschrift voor gemeenteraadsleden en 

de voorwaarden voor het bezoekrecht aan de instellingen en diensten die de gemeente 

opricht en beheert; 

5° de voorwaarden waaronder de gemeenteraadsleden hun recht uitoefenen om aan de 

burgemeester en aan het college van burgemeester en schepenen mondelinge en schriftelijke 

vragen te stellen; 

6° de wijze van notulering en de wijze waarop de notulen en het zittingsverslag van de vorige 

vergadering ter beschikking worden gesteld van de gemeenteraadsleden; 

7° de nadere regels voor de samenstelling en de werking van de commissies en de fracties; 

8° de wijze waarop en de persoon door wie de stukken van de gemeente, vermeld in artikel 279, 

worden ondertekend; 

9° de nadere voorwaarden waaronder het recht om verzoekschriften in te dienen, wordt 

uitgeoefend, en de wijze waarop de verzoekschriften worden behandeld; 

10° de wijze van het ter kennis brengen van de beslissingen, vermeld in artikel 50, vijfde lid. 

 

De gemeenteraad kan het huishoudelijk reglement op elk moment wijzigen. 

 

 

3. Aanpassing van de statuten van de cultuurraad - goedkeuring. 

Er werd in 2018 een voorstel tot aanpassing van de statuten van de cultuurraad voorgelegd aan de 

leden van de algemene vergadering van de cultuurraad. 
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De aanpassingen waren: 

 

Artikel 15 : 

 

a. Aan het begin van iedere legislatuur worden alle culturele organisaties die in aanmerking 

komen voor het lidmaatschap van de algemene vergadering aangeschreven met de vraag om 

hun afgevaardigde(n) aan te duiden. Deze afgevaardigden moeten voldoen aan de 

voorwaarden vervat in artikel 14. Voor de beëindiging van het zesde kalenderjaar binnen de 

legislatuur, zal de procedure herhaald worden. 

 

b. Aan het begin van iedere legislatuur wordt via verschillende informatiekanalen een oproep 

gelanceerd in de gemeente opdat  deskundigen zich kandidaat zouden stellen als lid van de 

stedelijke cultuurraad. Voor de beëindiging van het zesde kalenderjaar binnen de legislatuur, 

zal de oproep herhaald worden. 

 

 

Reglement verkiezing bestuur 

 

Reglement verkiezing bestuur 

 

Artikel 20 : 

 

 De algemene vergadering kiest om de zes jaar een bestuur van minimum acht en maximum 

12 leden.  

 De personen met de meeste stemmen worden verkozen mits rekening te houden met wettelijk 

bepaalde genderquotum (minimaal 1/3 van een ander geslacht).  

 “Deskundigen inzake cultuur”(personen die geen vereniging vertegenwoordigen) mogen 

maximum 1/3 van het bestuur uitmaken. 

 Bestuursleden die drie keer na elkaar afwezig zijn zonder verontschuldiging worden geacht 

ontslag te nemen. Voor alle zekerheid wordt nog één keer contact met hen opgenomen. 

 Er wordt een reservelijst aangelegd van de mensen die niet verkozen werden. Wanneer een 

bestuurslid ontslag neemt, krijgt diegene van de reservelijst met de meeste stemmen de kans 

om tot het bestuur toe te treden. Wanneer hij/zij verzaakt, krijgt de volgende op de lijst de 

kans, enz. 

 Mocht blijken dat door allerlei omstandigheden, na verloop van tijd en na het toepassen van 

hoger genoemde maatregelen, het bestuur van de cultuurraad uit minder dan 8 leden bestaat 

kunnen altijd nieuwe verkiezingen georganiseerd worden. Hierbij wordt een bestuur 

aangesteld voor de duur van de rest van de legislatuur. 

 

 

Artikel 20a. – stemprocedure 

 

 De kandidaturen voor de verkiezing moeten in de cultuurdienst binnengebracht worden 

ten laatste14 dagen voor de verkiezing. 

 De vereniging van een kandidaat of een kandidaat “onafhankelijke deskundige” moet 

minstens 1 jaar lid zijn van de cultuurraad en minstens op 2 algemene vergaderingen 

aanwezig zijn geweest om zijn kandidatuur te mogen stellen. 

 Iedere vereniging heeft recht op 1 stem. 

 Iedere “deskundige inzake cultuur” heeft recht op 1 stem. 

 Iedere stemgerechtigde mag maximum 12 namen aanduiden. 

 De Algemene Vergadering kiest de voorzitter onder de verkozen bestuursleden. 
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De cultuurraad zou graag de nieuwe statuten bekrachtigd zien tijdens de gemeenteraadzitting van 

dinsdag 26 februari 2019. Zo kan ze de verkiezing van het nieuwe bestuur en de voorzitter van de 

cultuurraad op 11 maart 2019 organiseren volgens de nieuwe statuten. 

 

Tijdens de laatste bestuursvergadering, 4 februari 2019, werd wel nog een addendum toegevoegd 

aan de statuten. 

 

In het begin van de algemene vergadering van 11 maart 2019 (verkiezing nieuw bestuur en boorzitter) 

wordt meegegeven dat dit addendum toegevoegd werd.  

 

Indien er onvoldoende vrouwelijke of mannelijke kandidaten zijn, dan wordt dit addendum toegepast. 

 

Gezien het decreet voor het lokaal bestuur het genderquotum oplegt voor inspraak en participatie en 

een lokale overheid niet kan ingaan tegen een bovenliggende regelgeving wordt volgende bepaling : 

oegevoegd: 

 

Aan het voorstel voor wijziging van de statuten – op 26 februari voorgelegd aan de gemeenteraad – 

wordt een addendum toegevoegd: in geval van het niet-bereiken van het genderquotum, vervalt het 

tweede punt van artikel 20.a.  

 

 

4. Bijzondere algemene vergadering Cipal dv van 22 maart 2019 - machtiging van de 

vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

De raad van bestuur van Cipal nodigt de deelnemers van de dienstverlenende vereniging Cipal uit om 

de bijzondere algemene vergadering van deelnemers van Cipal dv bij te wonen, die zal worden 

gehouden in het seminariecomplex De Vesten, Kanaalweg 6/1 te 2430 Laakdal, op vrijdag 22 maart 

2019 om 10.30 uur. 

 

Er zal tevens de mogelijkheid geboden worden om de bijzondere algemene vergadering op afstand bij 

te wonen via videoconferencing in het seminariecentrum Aula Schaubroeck, Steenweg Deinze 154 te 

9810 Nazareth. 

 

De bijzondere algemene vergadering heeft de volgende agenda : 

1. Benoeming van de leden van de raad van bestuur. 

2. Akteneming van de gemeenteraadbeslissingen tot aanduiding van een lid van de raad van bestuur met 

raadgevende stem en bepaling van de rangorde. 

3. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering; 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de op 28 januari 2019 aangeduide vertegenwoordiger te 

machtigen om voormelde agendapunten goed te keuren. 

 

 

5. Mirom Menen - bepalen van het mandaat van de vertegenwoordiger voor het goedkeuren 

van de agendapunten van de algemene vergadering van donderdag 28 februari 2019. 

De buitengewone algemene vergadering van Mirom heeft plaats op donderdag 28 februari 2019 om 

18 uur in de zetel van de vereniging, Industrielaan 30 te Menen. 

 

De agenda is de volgende : 

 

1. Benoeming van de bestuurders. 

2. Aanstelling bestuurders met raadgevende stem – kennisname. 
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3. Varia. 

 

De gemeenteraad heeft reeds in zitting van 28 januari jl. een vertegenwoordiger voor de algemene 

vergaderingen aangeduid. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om deze vertegenwoordiger te machtigen om voormelde 

agendapunten goed te keuren. 

 

6. Psilon - buitengewone algemene vergadering van 26 maart 2019 - bepalen van het 

mandaat van de aangeduide vertegenwoordiger. 

De buitengewone algemene vergadering van Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor 

Crematoriumbeheer) gaat door in de Conferentiezaal van het stadhuis van Roeselare, Botermarkt 2 

(eerste verdieping) op dinsdag 26 maart 2019 om 18.00 uur. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om de 

volgende agendapunten goed te keuren  

 

1. Kennisname voordrachten kandidaat-bestuurders 

2. Aanduiding effectieve bestuurders 

3. Kennisname aanduiding bestuurder met raadgevende stem 

 

 

7. Algemene Vergadering van de Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten (VVSG) - 

aanduiding van een vertegenwoordiger en een plaatsvervanger. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een vertegenwoordiger en een plaatsvervanger aan te 

duiden voor de Algemene Vergadering van de Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten 

(VVSG). 

 

De algemene vergadering komt twee keer per jaar bijeen, doorgaans in juni en december, en 

behandelt naast een statutair onderdeel ook een inhoudelijk programma.  Vaak koppelt VVSG er ook 

een leerrijk moment aan, met een studiedag, seminarie of workshop, waaraan de vertegenwoordiger 

gratis kan deelnemen. 

 

Met deze algemene vergadering wenst VVSG de polsslag te meten van de lokale besturen.  Daarom 

vraagt VVSG in de mate van het mogelijke om een lid van het college van burgemeester en 

schepenen als vertegenwoordiger af te vaardigen, of de voorzitter van de gemeenteraad.  Zij of hij 

vormt de brug tussen de gemeente en de VVSG. 

 

Vertegenwoordigers in de algemene vergadering worden niet bezoldigd. 

 

8. Aanduiding van een vertegenwoordiger en een plaatsvervanger in het bekkenbestuur van 

het Leiebekken - goedkeuring. 

Het Decreet Integraal Waterbeleid vormt het juridisch kader voor het integraal waterbeleid in 

Vlaanderen.  Het bereiken van een goede waterkwaliteit in onze waterlopen, de problematiek van 

overstromingen en verdroging, ecologie van de waterlopen, …, vallen allemaal onder de noemer 

‘Integraal Waterbeleid’. 

 

Op Vlaams niveau wordt het Integraal Waterbeleid gecoördineerd door de CIW (Coördinatiecommissie 

Integraal Waterbeleid), op meer lokaal niveau door het Bekkenbestuur. 
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In het bekkenbestuur, dat wordt voorgezeten door de gouverneur, zetelen ook de vertegenwoordigers 

van gemeente- en provinciebesturen. 

 

Vlaanderen is voor het Integraal Waterbeleid opgedeeld in 11 bekkens. Wervik maakt deel uit van het 

Leiebekken. 

 

De gouverneur van de provincie West-Vlaanderen en de waarnemend gouverneur van de provincie 

Oost-Vlaanderen vragen om voor de gemeente een vertegenwoordiger, zijnde een gemeentelijk 

mandataris, en een plaatsvervanger aan te duiden voor het bekkenbestuur.  Het bekkenbestuur komt 

minstens éénmaal per jaar samen. 

 

De eerstvolgende vergadering van het bekkenbestuur van het Leiebekken gaat door op 21 mei 2019. 

 

 

9. Leiedal - voordracht van één kandidaat-bestuurder met stemrecht voor de raad van 

bestuur - goedkeuring. 

Het Vlaamse Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, in werking getreden op 1 januari 2019, 

bepaalt in artikel 445 dat er binnen de eerste drie maanden van het jaar volgend op dat van de 

(gemeenteraads-)verkiezingen, een algemene vergadering moet worden bijeengeroepen waarbij tot 

een algehele vervanging van de raad van bestuur wordt overgegaan, op voorwaarde at de 

(gemeente)raden van de deelnemende bestuurders die de voordracht moeten doen, al in hun nieuwe 

samenstelling vergaderd hebben. 

 

Voor Leiedal zal de benoeming van de nieuwe bestuurders gebeuren op de bijzondere algemene 

vergadering van 28 maart 2019 die om 18.00 uur doorgaat in de kantoren van Leiedal (President 

Kennedypark 10, 8500 Kortrijk).  De benoeming van de bestuurders gebeurt bij geheime stemming en 

dit op voordracht van de deelnemers aan Leiedal. 

 

Overeenkomstig artikel 17 I 2° van de statuten van Leiedal heeft elke aangesloten gemeente recht op 

één mandaat van bestuurder met stemrecht.  De gemeenten met meer dan 50.000 inwoners op 

1/01/2018 hebben daarenboven recht op één bijkomend mandaat.  Dit is het geval voor stad Kortrijk. 

 

Indien de gemeenteraad kandidaat-bestuurders voordraagt die geen lid zijn van de gemeenteraad, 

maar van wie de deskundigheid met betrekking tot de statutair bepaalde doelstellingen manifest 

aantoonbaar is, dient deze voordracht uitdrukkelijk gemotiveerd te worden.   

 

 

10. Leiedal - aanduiding vertegenwoordiger en plaatsvervanger voor de algemene 

vergaderingen - goedkeuring. 

Artikel 44 van de statuten van Leiedal bepaalt dat de algemene vergadering is samengesteld uit 

vertegenwoordigers die rechtstreeks door de gemeenteraden ut haar leden worden aangewezen. 

 

Elke gemeente duidt minstens één afgevaardigde aan voor de algemene vergadering.  Desgewenst 

kan de gemeente bijkomende afgevaardigden aanduiden per volledige schijf van twintig procent van 

respectievelijk haar bevolkingscijfer in verhouding tot het totale bevolkingscijfer van het gemeentelijk 

ambtsgebied van Leiedal, en haar kapitaalinbreng in verhouding tot het totale maatschappelijk 

kapitaal van Leiedal. Dit is enkel het geval voor stad Kortrijk. 

 

Er bestaat een onverenigbaarheid tussen het mandaat  van vertegenwoordiger op de algemene 

vergadering en dat van lid van de raad van bestuur.  De onverenigbaarheden die bepaald zijn in 
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artikel 436 van het DLB zijn eveneens van toepassing op de vertegenwoordigers op de algemene 

vergadering. 

 

De gemeenteraden kunnen plaatsvervangers aanduiden voor iedere vertegenwoordiger die ze 

hebben aangesteld op de algemene vergadering. 

 

 

11. Maatschappij De Leie - aanduiding van een vertegenwoordiger voor de Algemene 

Vergadering. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een vertegenwoordiger aan te duiden voor de statutaire, de 

bijzondere en de buitengewone algemene vergaderingen van CVBA De Leie. 

 

 

12. Maatschappij De Leie - voordracht van vertegenwoordigers voor de Raad van Bestuur. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om drie vertegenwoordigers voor te dragen voor de Raad van 

Bestuur van CVBA De Leie. 

 

13. Zefier - aanduiding van een volmachtdrager en een plaatsvervangend volmachtdrager voor 

de algemene vergaderingen - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om een volmachthouder en plaatsvervangend volmachthouder 

aan te duiden voor de buitengewone, bijzondere en gewone algemene vergaderingen van de cvba 

Zefier. 

 

 

 

14. Projectvereniging Zuidwest - aanduiding van vertegenwoordigers voor de Raad van 

Bestuur. 

De raad van bestuur van de projectvereniging Zuidwest dient hernieuwd te worden, dit naar aanleiding 

van de gemeenteraadsverkiezingen van oktober 2018. 

 

Statutair is vastgelegd dat de raad van bestuur bestaat uit stemgerechtigde leden en uit leden met 

raadgevende stem. 

 

De stemgerechtigde leden zijn de schepenen voor cultuurbeleid van de deelnemende gemeenten.  Als 

lid met raadgevende stem duidt elke deelnemende gemeente één raadslid aan die verkozen is op de 

lijst waarvan geen enkele verkozene deel uitmaakt van het college van burgemeester en schepenen. 

 

De raad van bestuur van Zuidwest komt ca tien maal per jaar bijeen.  De leden ontvangen geen 

presentiegeld.  De vergaderingen worden voorbereid door het team van zuidwest in samenspraak met 

het dagelijks bestuur, dat mee de dagelijkse werking van de projectvereniging opvolgt. 

 

 

 

15. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) : 

Interpellatie parking aan spoorweg / Ommegangstraat-stationsomgeving. 

Door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) werd het volgende aanvullende agendapunt 

ingediend : 

 

Interpellatie parking aan spoorweg / Ommegangstraat-stationsomgeving 
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Het stationsgebouw werd enige tijd geleden te koop gesteld en ondertussen werd er een eigenaar 

gevonden voor dit pand, ik hoop dan ook dat dit pand een mooie invulling krijgt. 

 

Echter enkele meters verder ligt de parking aan de spoorweg er maar vuil en troosteloos bij. 

 

Ik weet dat wij menig keer hebben aangedrongen om een overeenkomst op te maken zodat deze 

parking zou kunnen gebruikt worden.  Het zou een zeer interessante parking zijn voor 

langparkeerders.  Met het aantal parkeerplaatsen van lang parkeren daar te vergroten zouden er 

misschien ook een tweetal plaatsen shop and go kunnen bijkomen in de Stationsstraat, dit ten gunste 

van de handelszaken. 

 

Mijn vraag hierbij : 

 

Is er nu reeds een overeenkomst in verband met deze parking ? 

Indien er een overeenkomst komt, dan moet de parking heraangelegd worden, zal er budget hiervoor 

worden voorzien in de begroting van stad Wervik ? 

Is de schepen van mobiliteit nog altijd overtuigd dat wij deze parking goed zouden kunnen gebruiken ? 

Kan de optie Shop en Go-plaatsen te creëren in de Stationsstraat overwogen worden ? 

 

 

16. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) : 

Interpellatie over het masterplan openbare verlichting. 

Door gemeenteraadslid Belinda Beauprez (N-VA) werd het volgende aanvullende agendapunt 

ingediend : 

 

Interpellatie over het masterplan openbare verlichting 

 

In de vorige legislatuur hebben zowel de burgemeester als mezelf, samen met verschillende 

multidisciplinaire diensten via veel vergaderingen het masterplan openbare verlichting uitgewerkt. 

 

Het grote doel van dit masterplan was om een tool in handen te hebben waarbij wij vooral de 

lichtvervuiling zouden tegengaan, en in tweede instantie bij bv. aanleg straten de juiste lichtkeuze te 

maken. 

 

Daarbij hadden wij o.a. besloten dat wij de openbare verlichting zouden dimmen en met het oog op 

duurzaamheid dat wij stelselmatig de oude armaturen zouden vervangen door led verlichting en of 

andere producten die energiebesparend zijn (vb. op zonne-energie). 

 

Mijn vragen hierbij zijn : 

 

Zal men nog gebruik maken van dit werkstuk masterplan openbare verlichting ?  Zo ja, hebben de 

diensten nu reeds samen met Fluvius beslist in welke straten de lichten zullen gedimd worden (dit 

gezien het niet overal mogelijk is) ? 

 

Er was in de vorige legislatuur beslist dat er jaarlijks een budget zou weerhouden worden om de oude 

armaturen te vervangen, blijven jullie deze piste volgen ? 

 

Indien men overgaat tot dimmen in verschillende straten, kan de dienst die instaat voor het opvolgen 

van de duurzaamheid ook berekenen hoeveel KWh wij besparen ? 

 

Zo neen, 

Graag had ik de reden(en) geweten waarom men het masterplan Ov niet meer zal volgen. 
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17. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) : 

Interpellatie over handhaving parkeren in de blauwe zone, naleven van de wegcode en Gas. 

Door gemeenteraadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd het volgende aanvullende agendapunt 

ingediend : 

 

Interpellatie over handhaving parkeren in de Blauwe Zone, naleven van de wegcode en Gas 

 

Via via hebben vernomen dat we binnenkort geen agent van politie meer gaan hebben in onze stad.  

De huidige agent van politie maakt promotie en verlaat onze politiezone. 

 

Wie zal er nu controle uitvoeren op het naleven van de Blauwe zone ? 

 

In de volledige politiezone arro Ieper zijn er amper nog drie agenten van politie. 

 

Blijkbaar is agent van politie ook een knelpuntberoep geworden. 

 

We vernemen dat er nagedacht wordt om een privéfirma in te zetten voor de handhaving in de blauwe 

zone, we weten evenwel niet of dit al dan niet een tijdelijke invulling zou zijn.  Natuurlijk hebben we 

daar veel vragen bij. 

 

U weet wellicht wat het doel is van een firma en dat is winst maken. 

 

Wij hebben de vrees dat er een ware heksenjacht zal ontketend worden. 

 

In het verleden, toen wij deel uitmaakten van de meerderheid, hebben we altijd de gulden middenweg 

proberen te volgen.  Met andere woorden werd er gecontroleerd zodat de handelaren tevreden waren 

maar ook niet te veel zodat de bewoners tevreden waren.  Dit was toen onze doelstelling, blijkbaar is 

daar nu verandering in gekomen. 

 

 Hoe gaat het politiecollege en de politieraad met de problematiek om ? 

 Wat is de visie van het politiecollege ? 

 Welke doelstellingen heeft het politiecollege voor ogen om dit probleem aan te pakken? 

 Welke acties gaan er ondernomen worden om deze vacatures in te vullen ? 

 Of is er enkel de denkpiste om deze taak te privatiseren ? 

 Wie zal er snelheids- en andere controles uitvoeren ? 

 Wordt er alleen gerekend op de mobiliteitseenheden om deze taken in te vullen of zijn 

er andere diensten die dit gaan ondersteunen ? 

 

De cijfers bewijzen dat er in het verleden ongeveer jaarlijks voor € 40.000 aan retributies zijn 

uitgeschreven in de blauwe zone. 

 

Met andere woorden is het ons inziens rendabel om een personeelslid deze taak te laten uitvoeren, hij 

zal zichzelf terug betalen.  En zo hebben we alles nog in de hand. 

 

Is het bestuur van plan om iemand aan te stellen / werven om dit probleem aan te pakken ? 

 

Staat de politie open voor dialoog ? 

 

Stel dat we een aantal zaken zelf gaan uitvoeren via GAS, zal de dotatie aan de politiezone dan 

dalen ? 
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Er is nog veel werk voor de boeg op het vlak van handhaving wat betreft netheid en andere overlast in 

onze stad. 

 

Wordt er opnieuw overwogen om een stadswacht aan te werven of zijn er andere denkpistes ? 

 

Hoe gaan we deze periode overbruggen, want voorlopig is er niemand die zaken vaststelt ? 

 

Graag hadden wij daarover eens van gedachten gewisseld tijdens de gemeenteraad. 

 

 

18. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) - 

interpellatie over boot ter hoogte van de stadshal Oosthove. 

Door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) werd het volgende aanvullende agendapunt 

ingediend : 

 

Interpellatie over de boot die aangemeerd ligt ter hoogte van de stadshal Oosthove 

 

Graag dien ik een interpellatie in namens de fractie over de (woon?)boot die aangemeerd ligt ter 

hoogte van de Stadshal Oosthove. 

 

Er ligt al sedert 3 à 4 weken een boot aangemeerd ter hoogte van de Stadshal Oosthove.  Deze boot 

voorziet zich van elektriciteit en water vanuit de Stadshal Oosthove.  Hierover heb ik enkele vragen en 

daarom had ik graag met u van gedachten gewisseld. 

 

 

19. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) - 

interpellatie over duurzaamheid. 

Door gemeenteraadslid Bercy Slegers (CD&V) werd het volgende aanvullende agendapunt ingediend: 

 

Interpellatie over duurzaamheid 

 

De wekelijkse acties voor een beter klimaat zwengelen het debat aan én doen ons meer en meer 

nadenken : Wat kan het lokaal bestuur doen ?  Wat kunnen we als vereniging doen ?  Wat kunnen wij 

zelf persoonlijk als inwoner doen ten voordele van het klimaat ? 

 

We stellen ook vast dat Stad Wervik al geruime tijd geen duurzaamheidsambtenaar meer heeft. 

 

Graag willen we het beleidsdomein “duurzaamheid” nieuw leven ingeblazen zien in Wervik. Dit in de 

brede zin van het woord, door dit in een samenwerking tussen de Stad en de inwoners en met de vele 

verenigingen die hiertoe al initiatieven nemen te doen. 

 

We hebben enkele ideeën hierover en willen dit graag voorstellen en toelichten. 

 

 

20. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) - 

interpellatie over de toestand van twee gewestwegen. 

Door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend : 

 

Interpellatie over de toestand van twee gewestwegen 
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Graag dien ik een interpellatie in namens de fractie over de toestand van twee gewestwegen op ons 

grondgebied. 

 

1) Kruisekestraat / Top Amerikaberg 

2) Molenstraat / wegverzakking ter hoogte van de Gasstraat 

 

Deze verzakkingen ontsieren niet alleen het straatbeeld, maar zijn en blijven een gevaarlijke situatie : 

 

 In het geval van de Molenstraat is het gevaarlijk voor de vele zwakke weggebruikers, zeker bij slechte 

weersomstandigheden (regen en/of sneeuw) – zie foto 

 In de Kruisekestraat dreigt dit een gevaarlijke situatie te worden bij nacht. 

 

Graag had ik hierover met u van gedachten gewisseld. 

 

 

21. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Kristof Vandamme (CD&V) - 

interpellatie over zonnepanelen. 

Door gemeenteraadslid Kristof Vandamme werd namens CD&V het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend : 

 

Interpellatie over zonnepanelen 

 

Graag dien ik een interpellatie in namens de fractie over zonnepanelen op gebouwen eigendom van 

onze lokale overheid Wervik. 

 

De Stad en het Woonzorgbedrijf stapten mee in het raamcontract voor het plaatsen van zonnepanelen 

op gebouwen in eigendom van de lokale besturen in de volgende 6 jaar. 

 

Het college van 3 juli 2018 en de RVB van het WZB van 16 juli beslisten hierin mee te stappen. 

 

Graag had ik geïnformeerd naar een stand van zaken. 

 

 

22. Aanvullend agendapunt ingediend door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) - 

interpellatie over de stand van zaken gemeenschapscentrum Geluwe. 

Door gemeenteraadslid Hendrik Ingelbeen (CD&V) werd het volgend aanvullend agendapunt 

ingediend : 

 

Interpellatie stand van zaken gemeenschapscentrum Geluwe 

 

Graag had ik volgende interpellatie toegevoegd aan de agenda van de gemeenteraad van 26 februari 

2019 : 

 

“Stand van zaken gemeenschapscentrum Geluwe” 

 

Verwijzend naar onze interpellatie van 17 april 2018, van 5 juni 2018 en van 4 september 2018; 

 

Verwijzend naar de verschillende besprekingen naar aanleiding van het budget(-wijziging) en 

meerjarenplan(-wijziging); 

 

Verwijzend naar een foute budgettaire inschatting met uitstel van het project tot gevolg; 
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Vraagt de CD&V-fractie om een toelichting te krijgen van de stand van zaken over het project 

gemeenschapscentrum Geluwe. 

 

 

23. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Mondelinge vragen die door de raadsleden gesteld worden aan het college van burgemeester en 

schepenen, worden behandeld onder de rubriek ‘vragen en antwoorden’ op het einde van de 

openbare zitting. 

 

Alle vragen moeten schriftelijk gesteld worden en uiterlijk de dag voor de gemeenteraadszitting tegen 

12.00 uur worden overhandigd aan de gemeentesecretaris of aan degene die hem vervangt.  Zij 

moeten duidelijk geformuleerd zijn en eventueel vergezeld zijn van een verklarende nota of gestaafd 

zijn met elk mogelijk document dat de raad kan voorlichten. 

 


